

30-12-2021

敬致：2022年初一新生及家长

2022年初一新生领书通知

英中贩卖部将于下星期开放2022年初一新生前来学校领取所订购的课本及作业簿。由于疫情仍然严峻，校方将严格遵守政府的防疫标准作业程序（S O P）来处理家长及学生到校领书的程序。

所有的家长及学生必须佩戴口罩及进行体温检测方能进入校园。为了避免人潮拥挤及让各位能有效保持安全社交距离，校方将限制每天到校领书的人数。同学们将依据自己的学号并按照以下所安排的日期及时间前往贩卖部领书。如已付款者，请携带收据：

2022年初一新生领书时间表		
日期	时间	限定的学生号码（学号）
3/1/2022 (星期一)	8.30am - 3.30pm	22001 - 22100
4/1/2022 (星期二)	8.30am - 3.30pm	22101 - 22200
5/1/2022 (星期三)	8.30am - 3.30pm	22201 - 22300
6/1/2022 (星期四)	8.30am - 3.30pm	22301 - 22400
7/1/2022 (星期五)	8.30am - 3.30pm	22401 - 22500

为了减轻防疫负担及降低染疫风险，校方不鼓励家长带过多的人到校。另外，为了响应环保，也敬请家长自备环保袋。

如有任何疑问请致电英中贩卖部咨询：06-7612782 分线 131 及 132。

谢谢大家的配合。

贩卖部启

30-12-2021

Dear 2022 Form 1 students and parents,

Re: Distribution of books to 2022 Form 1 students

Please be informed that we will be distributing the above books effective next week. As we are still exposed to Covid-19 threat, we will distribute the books under strict compliance to the SOPs set by the government.

All parents and students must wear face masks and will undergo body temperature check before entering the school. In order to avoid large crowd and to maintain safe social distancing, we will limit the number of students that come to the school. Kindly refer to the student numbers and the allocated dates and times as shown below: -

2022 Form 1 students' book collection timetable		
Date	Time	Student numbers
3/1/2022 (Mon)	8.30am – 3.30pm	22001 – 22100
4/1/2022 (Tue)	8.30am – 3.30pm	22101 – 22200
5/1/2022 (Wed)	8.30am – 3.30pm	22201 – 22300
6/1/2022 (Thu)	8.30am – 3.30pm	22301 – 22400
7/1/2022 (Fri)	8.30am – 3.30pm	22401 – 22500

For those who have made payment, please bring your payment receipts. Parents are advised to come to the school with minimum people and to bring along reusable shopping bags as part of our effort to preserve the environment.

Should you require further information, please do not hesitate to contact the Bookshop at 06-7612782 ext. 131 & 132 for assistance.

Thank you for your cooperation.

Regards,

The Bookshop